KELLER REGIONAL GIFTED CENTER

3020 W. 108TH STREET, CHICAGO, ILLINOIS 60655 (773)535-2636 – OFFICE (773)535-2635 – FAX

LOCAL SCHOOL COUNCIL MEETING MINUTES

REGULAR MEETING

Keller Regional Gifted Center (Media Center) Tuesday, June 5, 2025

I. OPENING

The meeting was called to order at 3:39 p.m.

II. ATTENDANCE

Present:

Chalese Conley Dunbar, Jamie Campbell, Diannia Jemison, Queen Jones (switched to virtual at 3:50 p.m.), Erin McDuffie, Malik Walls, Ethelyn Wess

Absent:

Allen Lake,

Virtual:

Nonyerem Onyebuagu, Carla Stewart, Yang Sun

III. VOTE FOR MEMBER VIRTUAL PARTICIPATION

Virtual participation was approved at 3:41 p.m. The motion to allow virtual LSC member participation was made by Principal Conley and Diannia Jemison gave the second; all members present were in favor.

IV. APPROVAL OF AGENDA

The agenda was approved at 3:44p.m. The motion to approve the agenda was made by Ethelyn Wess and Diannia Jemison gave the second; all members present were in favor.

V. FLAG SALUTE

VI. MINUTES & CORRESPONDENCE

The minutes from the Regular April LSC Meeting were approved at 3:46 p.m. The motion to approve the minutes was made by Erin McDuffie and Diannia Jemison gave the second; all members present were in favor.

VII. PRINCIPAL'S REPORT

- **A.** Principal Conley Dunbar passed out packets including information concerning or from: Expenditure Reports, Internal Accounts Balance Sheets and Briefs, and the May Students with Disabilities Report.
- **B.** Levels 5-8 attended the Whitney Young Dance Recital on 5/1/25.
- C. Fourth Quarter progress reports were distributed 5/2/25.
- **D.** Level 5 participated in the Springfield Trip 5/2/25.
- E. The Keller Speech Arts Contest occurred 5/5/25.

- **F.** Levels 1-4 visited the Peggy Notebaert Museum on 5/6/25.
- G. Keller's Art Night was held 5/9/25.
- **H.** Level 8's Graduation Luncheon was held on 5/15/25.
- **I.** EOY Testing for Levels 1-8 occurred the week of 5/18/25.
- **J.** The Keller End of Year Rigor Walk occurred on 5/20/25.
- **K.** Principal Conley attended the Network Budget Meeting on 5/23/25.
- L. Levels 1-4 visited Brookfield Zoo 5/28/25.
- M. The Level 8 Ribbon Pinning Ceremony was held 5/29/25.
- N. Various staff members attended various Professional Development opportunities.
- **O.** The May Internal Accounts were approved at 3:53 p.m. The motion to approve the internal accounts was made by Erin McDuffie and Diannia Jemison gave the second; all members present were in favor.

VIII. COMMITTEE REPORTS

A. CIWP

None

B. PPLC

None

C. Principal Evaluation

Principal Conley's contract is up for renewal in September of 2025.

D. Fund-Raising

- The committee is in touch with Mr. Green.
- The fundraiser is set for Sweetest Day.
- The committee is expecting to set the activity before the LSC for a vote in August.

E. Public Relations

None

IX. OLD (UNFINISHED) BUSINESS

A. None

X. NEW BUSINESS

- A. Fiscal Year 2026 Budget Discussion
 - After the District error was resolved, Keller's "best case scenario" will be at a positive of approximately \$85,000. This can be used in any of the following ways:
 - o full art position
 - o ½ art position
 - o artist-in-residence (drama, visual, etc.)

B. Fundraising Proposals

- The following 6 PTA fundraising proposals were approved at 4:13 p.m. The motion to approve the proposals was made by Diannia Jemison and Jamie Campbell gave the second; all members present were in favor.
 - 1. Best Lunch Bunch September (9/11)
 - 2. Best Lunch Bunch October (10/9)
 - 3. Best Lunch Bunch November (11/13)
 - 4. Book Fair September 23-25
 - 5. Halloween Party October 24
 - 6 Keller Dines Out November 10-18

XI. PUBLIC PARTICIPATION

- **A.** Six people participated virtually (4 LSC members and 2 public/community members). There was 1 community member that participated in person.
 - The Level 4 teacher position and Star 360 Reports were discussed.

XII. ADJOURNMENT

The LSC Organizational Meeting is scheduled for Monday, July 7, 2025, at 1:00 p.m. The meeting was adjourned at 4:22 p.m. The motion was made by Erin McDuffie and Jamie Campbell gave the second; all members present were in favor.

Minutes subm	itted by Ethelyn	Wess, LSC	Secretary and	Teacher F	Representative
Approved by:					

凯勒地区天才中心 伊利诺伊州芝加哥市西108街3020号, 邮编60655 (773)535-2636 – 办公室 (773)535-2635 – 传真

地方学校理事会会议记录例会 凯勒地区天才中心(媒体中心) 2025年6月5日,星期二

开幕式

会议于下午3:39宣布开始。

出席人数

出席:

Chalese Conley Dunbar、Jamie Campbell、Diannia Jemison、Queen Jones (下午 3:50 改为线上)、Erin McDuffie、Malik Walls、Ethelyn Wess

缺席:

Allen Lake

线上:

Nonyerem Onyebuagu, Carla Stewart, Yang Sun

投票支持会员线上参与

下午 3:41, 线上参与获得批准。校长 Conley 提出允许 LSC 会员线上参与的动议, Diannia Jemison 附议; 所有在场会员均赞成。

议程批准

议程于下午 3:44 获得批准。Ethelyn Wess 提出批准议程的动议, Diannia Jemison 附议;所有在场会员均赞成。

向国旗致敬

会议记录及信函

四月份LSC例会会议记录于下午3:46获得批准。Erin McDuffie提出批准会议记录的动议, Diannia Jemison附议; 所有出席成员均赞成。

校长报告

Conley Dunbar校长分发了包含以下内容的资料包:支出报告、内部账户资产负债表及摘要,以及五月份残疾学生报告。

5-8年级学生于2025年5月1日参加了惠特尼·杨舞蹈独奏会。

第四季度进度报告已于2025年5月2日分发。

5年级学生于2025年5月2日参加了斯普林菲尔德之旅。

凯勒演讲艺术比赛于2025年5月5日举行。

1-4年级学生于2025年5月6日参观了佩吉·诺特伯特博物馆。

凯勒艺术之夜于2025年5月9日举行。

8年级毕业午宴于2025年5月15日举行。

1-8年级学生的毕业测试于2025年5月18日当周进行。

凯勒学校年终严谨步行活动于2025年5月20日举行。

康利校长于2025年5月23日参加了网络预算会议。

1-4年级学生于2025年5月28日参观了布鲁克菲尔德动物园。

8年级学生授绶带仪式于2025年5月29日举行。

多名教职员工参加了各种专业发展活动。

5月份內部账目于下午3:53获得批准。批准內部账目的动议由Erin McDuffie提出, Diannia Jemison附议:所有在场成员均赞成。

委员会报告

CIWP

无

PPLC

无

校长评估

Conlev校长的合同将于2025年9月到期续约。

筹款

委员会已与Green先生取得联系。

筹款活动定于"甜蜜日"(Sweetest Day)。

委员会预计将于8月在LSC(家长教师协会)投票表决前确定该活动。

公共关系

无

旧事务(未完成)

无

新事务

2026财年预算讨论

在解决学区错误后, Keller的"最佳方案"将获得约8.5万美元的正收益。这笔资金可用于以下任何用途:

全职艺术职位

半份艺术职位

驻校艺术家(戏剧、视觉等)

筹款提案

以下6项PTA筹款提案于下午4:13获得批准。Diannia Jemison 提出动议批准该提案, Jamie Campbell 附议; 所有出席成员均赞成。

最佳午餐聚会 - 九月 (9/11)

最佳午餐聚会 - 十月 (10/9)

最佳午餐聚会 - 十一月 (11/13)

书展 - 9月 23-25 日

万圣节派对 - 10 月 24 日

Keller 外出就餐 - 11 月 10-18 日

公众参与

六人线上参与(4 名 LSC 成员和 2 名公众/社区成员)。另有 1 名社区成员现场参与。会议讨论了四级教师职位和 Star 360 报告。

休会

LSC 组织会议定于 2025 年 7 月 7 日星期一下午 1:00 举行。 会议于下午 4:22 休会。该动议由Erin McDuffie提出, Jamie Campbell附议;所有出席成员均赞成。

会议记录由LSC秘书兼教师代表Ethelyn Wess提交	
批准人:	